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From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/17/2021 9:46:38 PM

Subject: RE: mid-turbinate swabs besluit response team

Received: Wed 3/17/2021 9:46:39 PM

Oeff... ik was even uit de lucht;
Ik trek enigzins het boetekleed aan, mss had 1k het niet in stuurgroep mmnovatieve testen moeten vermelden; aan de andere

kant, het 1s 1dd een inhoudelijk advies op basis van eerdere validatiestudie uit Breda gaf aan dat er

publicatie over 1s) en buitenlands onderzoek. Soms moet je sneller handelen voordatje alle resultaten hebt (

volksgezondheid versus wetenschap). Laten we ook nog ruimte blijven innemen voor professionele afwegingen, die vallen

bimnen de kaders van OMT besluiten en VWS beleid....daar is het RT uiteindelijk voor toch.

Ik sluit morgenochtend aan bij overleg.

B331.2e

Van; EER aviv.
Datum: 17 maart 2021 om 16:25:05 CET

San ERE rio, IEE EEN +» ++, IE
(@rivm.nl>

Onderwerp: RE: mid-turbinate swabs besluit response team

ik heb EXER even gesproken en heb het uitgelegd

Groet,

trom: [NESE EEE vr. i>

Sent: woensdag 17 maart 2021 15:49

To: NOE OER vn.» EN SE.EE
J 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: FW: mid-turbinate swabs besluit response team

Ik begrijp de irritatie van EEE maar het responsteam geeft een inhoudelijk advies. We hadden juist daarin

afgesproken om de uitvoerbaarheid bij GGDGHOR en VWS (LCT) te toetsen. Dus het gaat hier niet om een besluit

van RT, maar om een inhoudelijk advies. Waar ging het hier mis? Dat dit geen schoonheidsprijs verdient ben ik het

niet mee eens, dit is de juiste route. RT inhoudelijk, dan uitvoerbaarheid en implementatie door LCT en GGDGHOR.

Groet, JERE

Sent: woensdag 17 maart 2021 15:23

Subject: RE: mid-turbinate swabs besluit response team

Ik ben het met je eens dat deze route geen schoonheidsprijs verdient en vind het vervelend dat dit zo gelopen is.

Komt voort uit de onrust nav het besluit van de NVK om deze watten aan te bevelen en het feit dat de GGD West

Brabant deze watten al enige tijd blijkt te gebruiken.

Vanochtend heb ik de betrokken RIVM-ers

LL
om de werkgroep opschaling en iE aan te haken. Net hoorde

ik van IIEEEterug dot IEEEen
,
beiden lid van die werkgroep, betrokken zijn bij de

gesprekken over dit onderwerp. 1k heb <n EEESI 0 ok even aangehaakt.
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EEE < me om je te laten weten dat er naar alle waarschijnlijkheid (morgen valt daar definitief de

eslissing over) geen andere swabs voor kinderen voor aangeschaft hoeven te worden. Dat is het advies op basis

van ervaring bij influenza. Met GGD GHOR is afgesproken dat we morgen laten weten hoe het zit en vandaag al

afgesproken dat de kinderbemonsteraars getraind zullen worden in het afnemen van een midturbinate swab. Het

streven is een labinf@ct aanstaande maandag uit te doen en maandag 29-3 (de week erop) is de streefdatum voor

implementatie.

Idd goed om dit ook in de kamerbrief op te nemen.

Fijn dat ook jij denkt dat we dit voor elkaar gaan krijgen want het is natuurlijk wel een stap vooruit voor het

afnemen van testen bij kinderen.

From:NEECNI EXE  invws.0 i>
Sent: woensdag 17 maart 2021 13:05

Subject: mid-turbinate swabs besluit response team

Ik was verbaasd overjemededeling in de Stuurgroep Sneltesten en Innovaties over het besluit van het ResponseTeam/LCl over de

inzet van mid-turbinate swabs bij alle kinderen op de teststraat onder de 12 jaar.

Dit voorgenomen besluit was niet bekend bij de Werkgroep Validaties, waar (validatie)studies lopen gericht op minder invasieve

testmethoden inclusief het gebruik van mid-turbinate swabs.

Het besluit is evenmin bekend bij de werkgroep Opschaling, wat relevant is vanwege de enorme volumes andere swabs die bij

invoering nodig zullen zijn op de teststraten. LCT is al sinds mei vorig jaar in het leven geroepen om de uitvoerbaarheid van

voorgenomen testbeleid te toetsen alvorens beslissingen worden genomen. Waarom is deze route in dit geval niet gekozen?

Hoe gaat dit besluit bekend worden gemaakt door het RIVM, dit mede in relatie tot de Coronabrief die 23 maart naar de TK gaat?

Zodra dit publiek bekend is zal de roep om onmiddellijke invoering er liggen en zal de minister en de ggd er op worden

aangesproken als dit uitblijft.
lk zal zsm de Dienst Testen vragen hoeveel mid-turbinate swabs er op voorraad zijn en hoeveel er op korte termijn aan te schaffen

zijn.

In samenspraak met de DT zal er dan meteen aan grootschalige distributie naar de GGD teststraten gedaan moeten worden.

lk hoop dat we van dit verassende besluit alsnog een succes kunnen maken voor de pandemiebestrijding.

Uiteraard gaan we samen aan de slag om dit weer voor elkaar te krijgen.

Groet,


